



**Alawi Mohammed Makki Al-Ibrahim, Honor Swimmer,
Saudia Arabia, 1979**



Personal Website – None known

Alawi Mohammed Makki Al-Ibrahim won 1 Major: 1978 English Channel Race. He crossed the English Channel in 1975, 1977, 1979 and 1981. Three times were under 10 hours and one of these under 9 hours. He completed in various professional marathon races against the world's best marathon swimmers including seven times in the Maratona del Golfo Capri-Napoli. Alawi finished third in the 1977 Arab Nations English Channel Race in 8 hours and 54 minutes. In 1979, he finished third in 9 hours and 56 minutes in the jointly organized Saudi Arabian Swimming Federation and Channel Swimming Association race and fifth in the 1981 race in 10 hours and 33 minutes.

[Expanded Biography \(Openwaterpedia\)](#)

[Long Swims Database \(Marathon Swimmers Federation\)](#)

Arabic Translation

علوي محمد مكي الإبراهيم فاز عام 1978 في سباق القنال الإنجليزي. عبر القنال الإنجليزي في أعوام 1975 و 1977 و 1979 و 1981 كانت ثلاث مرات أقل من 10 ساعات وواحدة منها أقل من 9 ساعات. أكمل العديد من سباقات الماراثون الاحترافية ضد أفضل سباحي الماراثون في العالم بما في ذلك سبع مرات في ماراتونا ديل جولفو كابري نابولي. احتل علوي المركز الثالث في سباق القناة الإنجليزية للأمم العربية 1977 في 8 ساعات و 54 دقيقة. في عام 1979 ، واحتل المركز الثالث في 9 ساعات و 56 دقيقة في سباق الاتحاد السعودي للسباحة وقناة السباحة المنظم بشكل مشترك والمركز الخامس في سباق 1981 في 10 ساعة و 33 دقيقة.

Alawi Mohammed Makki Al-Ibrahim